
  

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 30.09.2015 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 13η 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 183η 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 30.09.2015 

 
ΑΡΙΘΜ. ΠΡΩΤ :9775/16-10-2015 

Λήψη απόφασης για αποκατάσταση δηµοτικού καλντεριµιού στην Τ.Κ. 

Κισσού, µε δαπάνες του κ. Λαγόπουλου, επίτιµου καθηγητού της 

Αρχιτεκτονικής Σχολής του ΑΠΘ. 

 

∆ήµαρχος : Κουτσάφτης Παναγιώτης 

 

ΣΥΝΘΕΣΗ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

Πρόεδρος : Χιώτης ∆ηµήτριος  

Αντιπρόεδρος : Καµπούρης Νικόλαος  

Γραµµατέας : Κουτσελίνης Προκόπιος   

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΣΟΥΛ∆ΑΤΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

2.ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ  

3.ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

4.ΑΛΤΙΝΗΣ ΑΝΕΣΤΗΣ  

5.ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - ΜΑΡΙΝΟΣ  

6. ΤΣΕΛΕΠΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 

7.ΒΑΣΤΑΡ∆ΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

8. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ  

9. ΚΑΟΥΝΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

10.ΡΕΠΑΝΙ∆ΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

11.ΣΑΜΑΡΑ ΜΑΡΙΑ  

12.ΜΠΡΙΖΗΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ  

13.ΚΑΤΣΙΦΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

14.ΛΑΣΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

15.ΤΣΑΠΡΑΖΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

16. ΚΟΥΡΕΛΑΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ     

ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

2. ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 
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ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1.ΨΑΘΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ - ∆.Κ. ΖΑΓΟΡΑΣ  

2.ΧΙΩΤΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ - Τ.Κ. ΠΟΥΡΙΟΥ  

3. ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ - Τ.Κ. ΑΓΙΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΥ  

4. ΜΑΜΟΥΡΗΣ  ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ - Τ.Κ. ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

5. ΝΑΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ - Τ.Κ. ΤΣΑΓΚΑΡΑ∆ΑΣ  

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1.ΚΟΥΦΟΓΙΑΝΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - Τ.Κ. ΜΑΚΡΥΡΡΑΧΗΣ  

2.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ - Τ.Κ. ΑΝΗΛΙΟΥ  

3.ΓΛΟΥΜΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ - Τ.Κ. ΚΙΣΣΟΥ  

4. ΝΑΝΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ - ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ Τ.Κ. ΞΟΥΡΥΧΤΙΟΥ  

 

Σύµφωνα µε τη µε αριθµό πρωτ. 9112/25-09-2015  έγγραφη πρόσκληση του  

κ. Προέδρου, που επιδόθηκε κατά τα νόµιµα και τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 

3852/2010.  

Ο ∆ήµαρχος, κ. Κουτσάφτης Παναγιώτης, προσκλήθηκε νόµιµα, σύµφωνα µε 

το άρθρο 67 παρ. 6 του Ν. 3852/2010 και παρέστη στην συνεδρίαση. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος και Γραµµατέας του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, κ. 

Κουτσελίνης  Προκόπιος, απουσίαζε κατά την έναρξη της συνεδρίασης και προσήλθε 

κατά τη διάρκεια  της συζήτησης του 1ου θέµατος εκτός  ηµερήσιας διάταξης. 

Κατόπιν τούτου, κατ’ ανάλογη εφαρµογή των διατάξεων του Ν. 3463/2006, 

του Ν. 3852/2010 και του ισχύοντος κανονισµού του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, που 

προβλέπουν την αναπλήρωση του Προέδρου του ∆ηµοτικού Συµβουλίου σε 

περίπτωση απουσίας του, τον κ. Γραµµατέα του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

αναπληρώνει, στην παρούσα συνεδρίαση και έως την προσέλευσή του στο 1ο θέµα 

εκτός ηµερήσιας διάταξης και λόγω της απουσίας του 1ουπλειοψηφών Συµβούλου  

του επιτυχόντος συνδυασµού, κ. Σουλδάτου Απόστολου, η Αντιδήµαρχος κ. 

Χριστοδούλου Γεωργία. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Σουλδάτος Απόστολος προσήλθε κατά την 

διάρκεια συζήτησης του 2ου θέµατος  εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Ρεπανίδης Βασίλειος προσήλθε κατά την διάρκεια 

συζήτησης του 4ου θέµατος  εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Το 3ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης προτάθηκε και συζητήθηκε πριν το 2ο 

θέµα της ηµερήσιας διάταξης. 

Το 19ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης προτάθηκε και συζητήθηκε µετά το 2ο 

θέµα της ηµερήσιας διάταξης. 

Μετά την συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης, ο ∆ηµοτικός 

Σύµβουλος κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - Μαρίνος έθεσε ερωτήσεις οι οποίες αναλυτικά 

έχουν καταγραφεί στα πρακτικά της συνεδρίασης, σχετικά µε τα εγκαταλελειµµένα 

οχήµατα, τη διαγράµµιση και τον καθαρισµό του οδικού δικτύου.  
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Στις παραπάνω ερωτήσεις απάντησαν ο κ. ∆ήµαρχος και ο Αντιδήµαρχος κ. 

Κοντογιώργος Απόστολος. 

Μετά τη συζήτηση των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης, ο κ. ∆ήµαρχος 

ενηµέρωσε το σώµα σχετικά µε τη δηµοπρασία του campingΧορευτού και µε τις 

δικαστικές υποθέσεις του ∆ήµου. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Τσελεπής Απόστολος, πριν τη συζήτηση των 

θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του σώµατος το θέµα του δρόµου 

Χάνια - Κισσός και την ανάγκη άµεσης αποκατάστασης των ζηµιών του,  τονίζοντας 

ότι είναι ζωτικής σηµασίας για την περιοχή µας. 

Στη συνέχεια, η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας ∆ηµοτική Σύµβουλος κ. 

Σαµαρά Μαρία, έθεσε ερωτήσεις οι οποίες αναλυτικά έχουν καταγραφεί στα πρακτικά 

της συνεδρίασης, σχετικά µε την διαχείριση των απορριµµάτων και τη συµµετοχή του 

∆ήµου στο συγκεκριµένο πρόγραµµα, τη δηµοπρασία για τα καύσιµα και την 

καθυστέρηση στην ολοκλήρωση των διαδικασιών και τέλος σχετικά µε ακυρώσεις 

αποφάσεων της Οικονοµικής Επιτροπής. 

Στις παραπάνω ερωτήσεις απάντησε ο Αντιδήµαρχος κ. Κοντογιώργος 

Απόστολος. 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Τσαγκαράδας, κ. Νάνος Παναγιώτης, 

έθεσε ερώτηµα το οποίο αναλυτικά καταγράφηκε στα πρακτικά της συνεδρίασης, 

σχετικά µε την αποκατάσταση των ζηµιών της εσωτερικής οδοποιίας.  

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης.  

Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε η ∆ηµοτική Υπάλληλος, κ. Τσόγκα Αικατερίνη, 

για την τήρηση των πρακτικών.  

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  Α Π Ο Φ Α Σ Η Σ  

Από το πρακτικό της 13ης Τακτικής  Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

του ∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, που συνεδρίασε στην αίθουσα Συνεδριάσεων του 

∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, στην Ζαγορά, την 30.09.2015, ηµέρα Τετάρτη  και ώρα 

20:00 .  

 

ΘΕΜΑ : 13ο 

Λήψη απόφασης για αποκατάσταση δηµοτικού καλντεριµιού στην Τ.Κ. 

Κισσού, µε δαπάνες του κ. Λαγόπουλου, επίτιµου καθηγητού της Αρχιτεκτονικής 

Σχολής του ΑΠΘ. 

 

Ο κ. Πρόεδρος, έθεσε υπόψη του σώµατος την υπ’ αριθµ. πρωτ. 7080/29-07-

2015 επιστολή της ∆ρ. Κάριν Λαγοπούλου, στην οποία αναφέρονται τα  παρακάτω : 

************************* 
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Κύριε ∆ήµαρχε,  

Θα ήθελα να σας παρακαλέσω να εγκρίνετε να προβώ ιδίοις εξόδοις στην κατά 

τόπους αναπαλαίωση κοινοτικού καλντεριµιού στη συνοικία Αγίας Μαρίνας Κισσού. 

Το καλντερίµι κατηφορίζει αριστερά από τον δρόµο που συνεχίζει µετά την πλατεία 

του Κισσού, λίγο µετά τον ξενώνα kali - kalos, και διέρχεται µεταξύ των ιδιοκτησιών 

Νικολάου Πίτσου, Μαρίας - Γεωργίας Στυλιανούδη και της υπογράφουσας, όπως 

φαίνεται στο συνηµµένο σκίτσο. Και οι τρεις ιδιοκτήτες συµφωνούν µε την παρούσα 

πρόταση, όπως και ο τοπικός σύµβουλος Απόστολος Γλούµης. Το καλντερίµι 

χρησιµοποιείται από ορισµένες οικογένειες της περιοχής, µε γυναίκες και µικρά 

παιδιά, και τυχόν περαστικούς.  

Χρήζει αναπαλαίωσης το τµήµα του καλντεριµιού µέχρι 5,00 µ. περίπου προ της 

κατοικίας µου, επειδή το υπόλοιπο τµήµα του προς τα κάτω, µήκους 25,00 µ. και 

οµαλό είναι και σε καλή κατάσταση. Το υπό αναπαλαίωση τµήµα Α-Β-Γ-∆-Ε έχει 

µορφή Ζ (βλ. σχέδιο, βάσει του επίσηµου τοπογραφικού 1:200 από τον τοπογράφο 

Γιάννη Τσικρικώνη) και συνολικό µήκος 22,00 µ. από την πρώτη βαθµίδα του, δίπλα 

στην είσοδο της οικίας Πίτσου. Η υψοµετρική διαφορά µεταξύ αυτού του 

σκαλοπατιού και του τέλους των 22,00 µ. είναι 7,00 µ. δηλαδή η µέση κλίση είναι 

7:00=32%, εξαιρετικά µεγάλη και επικίνδυνη. 

Το καλντερίµι εµφανίζει τρία είδη τοπικών ανωµαλιών : α) τοπικές καθιζήσεις, β) 

τοπικές ελλείψεις λίθων και γ) τοπικές ελλείψεις των όρθιων λίθων που οριοθετούν τα 

άκρα των βαθµίδων, µε αποτέλεσµα την ενοποίηση των βαθµίδων σε ένα 

συνεχόµενο πολύ επικλινές επίπεδο. Με αυτά τα δεδοµένα, είναι σε αρκετά σηµεία 

του εξαιρετικά επικίνδυνο. Συνηµµένα υποβάλλω 12 φωτογραφίες του καλντεριµιού, 

των οποίων οι γωνίες λήψης φαίνονται στο συνηµµένα σχέδιο. 

Η αναπαλαίωση θα γίνει µε τη µικρότερη δυνατή παρέµβαση στη σηµερινή µορφή 

του καλντεριµιού και θα αποσκοπεί στην εξοµάλυνση των πιο επικίνδυνων σηµείων. 

Όπου είναι δυνατό, θα αφαιρεθούν και χρησιµοποιηθούν οι ίδιες πέτρες που 

υπάρχουν σήµερα και οι καινούργιες που θα χρειαστούν θα είναι ίδιου τύπου µε τις 

παλιές. Η επίβλεψη θα γίνει από τον σύζυγό µου Αλέξανδρο Λαγόπουλο, Οµότιµο 

Καθηγητή του Τµήµατος Αρχιτεκτόνων του Αριστοτέλειου Πανεπιστηµίου 

Θεσσαλονίκης. 

Με εκτίµηση 

∆ρ, Κάριν Λαγοπούλου  

Καθηγήτρια Τµήµατος Φιλολογίας Α.Π.Θ. 

************************* 

Στη συνέχεια, τέθηκε υπόψη του σώµατος η µε αριθµό 13/2015 απόφαση του 

Συµβουλίου της Τοπικής Κοινότητας Κισσού, η οποία έχει ως παρακάτω : 

************************* 
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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ  

4ης  ΤΑΚΤΙΚΗΣ  ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ 2015-10-15 

ΤΟΠΙΚΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΚΙΣΣΟΥ 

 

Κισσός , 28.09.2015   

ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                                  

Γλούµης Απόστολος                                Πρόεδρος  

Αλτίνης Βέργος - Στυλιανός                    Μέλος  

Αλµπάνης Ιωάννης του Μιχαήλ               Μέλος  

 

Απόντες : Κανείς  

Τήρηση Πρακτικών: Γρηγορίου Σάββας (Γραµµατέας)  

Σήµερα την 28η Σεπτεµβρίου 2015, ηµέρα ∆ευτέρα κα ώρα 20:00 συνήλθε  σε 

Τακτική Συνεδρίαση το Συµβούλιο της Τοπικής Κοινότητας Κισσού, στο γραφείο της 

Κοινότητας, ύστερα  από την υπ’ αριθµ. 12/24-09-2015 πρόσκληση του Προέδρου. 

Αφού διαπιστώθηκε νόµιµη απαρτία των συµβούλων, ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης. 

 

Αριθµός Απόφασης  13/2015 

ΘΕΜΑ 1ο: «Λήψη απόφασης σχετικά µε την από 26/07/2015 επιστολή της κας 

Λαγοπούλου.». 

 

Ο Πρόεδρος εισηγούµενος το 1ο και µοναδικό  θέµα της  ηµερησίας διάταξης 

ενηµερώνει τα µέλη για την από 26/07/2015 επιστολή της κας Λαγοπούλου την οποία 

διαβάζει αναλυτικά ως εξής : 

Θα ήθελα να σας παρακαλέσω να εγκρίνετε να προβώ ιδίοις εξόδοις στην κατά 

τόπους αναπαλαίωση κοινοτικού καλντεριµιού στη συνοικία Αγίας Μαρίνας Κισσού. 

Το καλντερίµι κατηφορίζει αριστερά από τον δρόµο που συνεχίζει µετά την πλατεία 

του Κισσού, λίγο µετά τον ξενώνα kali-kalos, και διέρχεται µεταξύ των ιδιοκτησιών 

Νικολάου Πίτσου, Μαρίας - Γεωργίας Στυλιανούδη και της υπογράφουσας, όπως 

φαίνεται στο συνηµµένο σκίτσο. Και οι τρεις ιδιοκτήτες συµφωνούν µε την παρούσα 

πρόταση, όπως και ο τοπικός σύµβουλος Απόστολος Γλούµης. Το καλντερίµι 

χρησιµοποιείται από ορισµένες οικογένειες της περιοχής, µε γυναίκες και µικρά 

παιδιά, και τυχόν περαστικούς.  

Χρήζει αναπαλαίωσης το τµήµα του καλντεριµιού µέχρι 5,00 µ. περίπου προ της 

κατοικίας µου, επειδή το υπόλοιπο τµήµα του προς τα κάτω, µήκους 25,00 µ. και 

οµαλό είναι και σε καλή κατάσταση. Το υπό αναπαλαίωση τµήµα Α-Β-Γ-∆-Ε έχει 

µορφή Ζ (βλ. σχέδιο, βάσει του επίσηµου τοπογραφικού 1:200 από τον τοπογράφο 

Γιάννη Τσικρικώνη) και συνολικό µήκος 22,00 µ. από την πρώτη βαθµίδα του, δίπλα 

στην είσοδο της οικίας Πίτσου. Η υψοµετρική διαφορά µεταξύ αυτού του 
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σκαλοπατιού και του τέλους των 22,00 µ. είναι 7,00 µ. δηλαδή η µέση κλίση είναι 

7:00=32%, εξαιρετικά µεγάλη και επικίνδυνη. 

Το καλντερίµι εµφανίζει τρία είδη τοπικών ανωµαλιών : α) τοπικές καθιζήσεις, β) 

τοπικές ελλείψεις λίθων και γ) τοπικές ελλείψεις των όρθιων λίθων που οριοθετούν τα 

άκρα των βαθµίδων, µε αποτέλεσµα την ενοποίηση των βαθµίδων σε ένα 

συνεχόµενο πολύ επικλινές επίπεδο. Με αυτά τα δεδοµένα, είναι σε αρκετά σηµεία 

του εξαιρετικά επικίνδυνο. Συνηµµένα υποβάλλω 12 φωτογραφίες του καλντεριµιού, 

των οποίων οι γωνίες λήψης φαίνονται στο συνηµµένα σχέδιο. 

Η αναπαλαίωση θα γίνει µε τη µικρότερη δυνατή παρέµβαση στη σηµερινή µορφή 

του καλντεριµιού και θα αποσκοπεί στην εξοµάλυνση των πιο επικίνδυνων σηµείων. 

Όπου είναι δυνατό, θα αφαιρεθούν και χρησιµοποιηθούν οι ίδιες πέτρες που 

υπάρχουν σήµερα και οι καινούργιες που θα χρειαστούν θα είναι ίδιου τύπου µε τις 

παλιές. Η επίβλεψη θα γίνει από τον σύζυγό µου Αλέξανδρο Λαγόπουλο, Οµότιµο 

Καθηγητή του Τµήµατος Αρχιτεκτόνων του Αριστοτέλειου Πανεπιστηµίου 

Θεσσαλονίκης. 

 

Μετά από τα παραπάνω καλώ το Συµβούλιο να αποφασίσει σχετικά.   

Το Συµβούλιο αφού άκουσε την εισήγηση του Προέδρου και ύστερα από 

διαλογική συζήτηση 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ  

 

1./ Μετά τη σύµφωνη γνώµη του ∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου και της εφορίας 

νεοτέρων µνηµείων, ως επιβλέπουσα αρχή, συµφωνούµε στην κατά τόπους 

αναπαλαίωση του κοινοτικού καλντεριµιού, στην συνοικία Αγίας Μαρίνας Κισσού από 

την κα Κάριν Λαγοπούλου και κο Αλέξανδρο Λαγόπουλο και τους ευχαριστούµε 

θερµά.  

2./ Η απόφαση αυτή να κοινοποιηθεί στο ∆ήµο Ζαγοράς - Μουρεσίου προς 

ενηµέρωση και τυχόν δικών του ενεργειών. 

Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθµό 13/2015  

Το παρόν αφού συντάχθηκε αναγνώσθηκε και υπογράφεται ως εξής:  

 

            Ο Πρόεδρος                                                                          Τα Μέλη  

************************* 

Η Αντιδήµαρχος ∆ηµοτικής Ενότητας Μουρεσίου, κ. Χριστοδούλου Γεωργία, 

ενηµέρωσε το σώµα επί του θέµατος και ανέφερε τα παρακάτω : 

∆εν πρόκειται για µεγάλες παρεµβάσεις. Προτείνω να γίνει δεκτή η αίτηση για 

αναπαλαίωση του καλντεριµιού, εφόσον υπάρχει και η σύµφωνη γνώµη της εφορίας 

νεοτέρων µνηµείων, υπό την επίβλεψη πάντοτε των υπηρεσιών του ∆ήµου µας.  
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Στη συνέχεια, ο κ. Πρόεδρος κάλεσε το Σώµα σε ονοµαστική ψηφοφορία 

προκειµένου να αποφασίσει επί του θέµατος.  

Υπέρ της πρότασης του Συµβουλίου της Τ.Κ. Κισσού, ψήφισαν όλοι οι 

παρόντες ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, ήτοι : 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Σουλδάτος Απόστολος, ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου κ. Χιώτης ∆ηµήτριος, η Αντιδήµαρχος κ. Χριστοδούλου Γεωργία, ο 

∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Βασταρδής Κων/νος, ο Αντιδήµαρχος κ. Γαρυφάλλου 

Αναστάσιος, οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, κ. Καουνάς Βασίλειος, κ. Ρεπανίδης Βασίλειος, 

κ. Κουτσελίνης Προκόπιος, κ. Σαµαρά Μαρία, κ. Μπρίζης Θεόδωρος, κ. Κατσιφός 

Απόστολος, κ. Λάσκος Κωνσταντίνος, ο Αντιπρόεδρος κ. Καµπούρης Νικόλαος, κ. 

Τσαπράζης Βασίλειος και ο κ.  Κουρελάς Τριαντάφυλλος.   

 

Ο Αντιδήµαρχος κ. Κοντογιώργος Απόστολος, οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι κ. Αλτίνης 

Ανέστης, κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - Μαρίνος και  κ. Τσελεπής Απόστολος, απουσίαζαν 

κατά τη διάρκεια της ονοµαστικής ψηφοφορίας. 

 

Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο, αφού έλαβε υπόψη :  

• τη µε αριθµό 13/2015 απόφαση του Συµβουλίου της Τ.Κ. Κισσού   

• την υπ’ αριθµ. πρωτ. 7080/29-07-2015 επιστολή  της ∆ρ. Κάριν Λαγοπούλου 

•  τ’ αποτελέσµατα της ονοµαστικής ψηφοφορίας  

• τις διάφορες τοποθετήσεις    

• και µετά από διαλογική συζήτηση  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

1. Αποδέχεται τη µε αριθµό 13/2015 απόφαση της Τ.Κ. Κισσού, µε την οποία γίνεται 

δεκτή η υπ’ αριθµ. πρωτ. 7080/29-07-2015 επιστολή  της ∆ρ. Κάριν Λαγοπούλου, για 

την κατά τόπους αναπαλαίωση του κοινοτικού καλντεριµιού στην συνοικία Αγίας 

Μαρίνας Κισσού. 

2. Αποδέχεται τη δωρεά των χρηµάτων που θ’ απαιτηθούν για την κατά τόπους 

αναπαλαίωση του εν λόγω καλντεριµιού, την οποία προσφέρουν η κ. Κάριν 

Λαγοπούλου και ο κ. Αλέξανδρος Λαγόπουλος, καθώς επίσης και της µελέτης που 

απαιτείται. 

3. Η εν λόγω αναπαλαίωση θα γίνει µε την επίβλεψη και την καθοδήγηση των 

τεχνικών υπηρεσιών του ∆ήµου. 

4. Προ πάσης εργασίας θα ζητηθεί η γνώµη της εφορίας νεοτέρων µνηµείων, ως εκ 

του νόµου επιβλέπουσας αρχής.  

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθµό 183/2015.  
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Αφού αναγνώσθηκε και συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, υπογράφεται ως 

εξής :  

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.               ΤΑ ΜΕΛΗ  

(ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ)  

                                       ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ  

Ζαγορά, 14.10.2015  

O ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

κ.α.α. ο Αναπληρωτής του   
 

 

                                    ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  
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